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PROFESORI-
PROFESIONALCI

Ah, znam, profesori, i uopšte 
prosveta, su zadnja rupa 
na svirali. A tako sam imala 
želju da budem prosvetar, 
po l ičnoj  zanimaci j i . 
Naravno, prevladalo je 
novinarstvo. Ni jedno ni 
drugo nije baš bio neki izbor. 
No, to sada, više nije važno. 
Za profesore je možda 
važno da oni koji su završili 
DIF je itekako važno. 
Zato što su fiskulturnici 
najplaćeniji profesori bez 
obzira u kojim se školama 
nalaze. Vi, profesori koji 
ste završili književnost, 
psihologiju, sociologiju, 
pa do najtežih fakulteta, 
matematičari i fizičara, 
ništa gotovo da ne znate. 
Niste se snašli. Dok vi 
tupite svoje ozbiljno znanje, 
ovi se igraju na školskim 
igralištima. Ali, da li je samo 
to suština?

Nego, povod ovoga teksta 
je, što fiskulturnici ozbiljno 
vladaju  na školsk im 
terenima i zarađuju. Sve 
u svojoj brizi za pravilan i 
sportski način života, oni 
imaju svoje klubove, ili su 

treneri u nečijim 
klubovima, a škola 
im svesredno 
p o m a ž e  d a 
imaju i besplatne 
t e r m i n e .  D a 
budem jasnija. 
To su termini 
hala namenjenih 
o b i č n i m 
u č e n i c i m a . 
Za vreme tih, 
t a k o z v a n i h 

termina, tamo jesu učenici, 
ali uključeni u raznorodne 
klubove. Ta šema je davno 
razrađena. Kako čujem iz 
vrlo pouzdanih izvora. U 
samu šemu ne mogu da 
uđem jer je perfidna i gotovo 
ne može da se razgoliti.

No, kako svaki roditelj želi da 
mu dete bude jednog dana 
i nekada, vrhunski sportista, 
ne žale pare.

E, tu su se snašli naši, 
pojedini ,  f iskulturnici-
profesori. Svako je negde, ili 
trener, ili predsednik kluba, 
ili sam klub.

To tako traje godinama, ako 
ne i decenijama. Svi žmure, 
svi ćute, a biznis je više nego 
dobar.

Pitanje je samo, kako to 
da državne hale, služe u 
privatne svrhe. Bez naknade 
školama. A i škole same 
ćute.

NAŠI MAGOVI

Za razliku od gore navedenih 
bezl ičnih l ikova,  koj i 
razvijajući mišiće uzimaju 
roditeljima lovu, pomenuću 
samo neke ljude koji se 
nikada u našem omalenom 

gradu neće zaboraviti, a 
retko se pominju.

Među njima je deda Grujo 
Simin, kao prvi školovani 
izvrstan novinar i erudita. 
Ne zaboravimo ni prvog 
hroničara Milana Mandića, 
koji je napisao knjigu “Apatin 
kroz vekove”. Potom pisce-
hroničare koji su ostavili 
pisani trag kroz svoje knjige 
o istoriji Apatina Tomislava 
Šimunovića i Borisa Mašića. 
Pa potom imena poput Miše 
Blanuše, slikara i vrsnog 
svetskog ribolovca. Pa tu je 
i pesnik Dušan Radivojević, 
dobitnik prestižnih književnih 
nagrada. Da ne pominjemo 
Jovana Lakatoša-Lakija, 
koji je svojim fotografijama, 
skoro pesnički opisao 
lepote prirode Apatina, 
svetski putnik, prvi i jedini 
sugrađanin koji je savladao 
vrh Himalaja. Naravno, 
tu svoje mesto ima 
Milovan Lazović sa svojim 
izvornim izvođenjem naših 
tradicionalnih pesama. 
Sigurno, tu je još mnogih 
znamenitih ličnosti. Možda 
sam nekog, bez zle namere 
zaboravila, ali sam sigurna 
da će ove ljude, pamtiti 
generacije.

Svi su oni deo kulture našeg 
grada.

Njihova pisana reč, pesme, 
slike, fotografije, ostaće 
generacijama posle nas.

Kultura je jedino što se ne 
zaboravlja. Od Atine, i pre, 
pa do sutra, prekosutra…

TRI ŠITKLE

Otvorena je nova fabrika 
obuće. Tim povodom 

Iz mog ugla

UVODNIK

setih se bliske prošlosti. 
Naime, kruži legenda po 
gradu (mada je to najmanje 
legenda), kako je nekad 
postojalo tri obućarska 
preduzeća, Istra, Ideal i 
Luksor. I sva tri propala. 
Zaključana, opljačkana, 
devastiranih zgrada. Mnoge 
apatinske žene su radile u 
ta tri preduzeća. Ali, imala 
su ta tri preduzeća, svoja 
“društvena” tri direktora. 
Jedni drugi optuživali i 
međusobno se prepirali.

Zbog tih čuvenih direktora 
su ih zvali “tri štikle” . U 
prevodu bila je to “svaka 
vaška obaška”, iako su se 
nalazili u istoj građevini. 
Da nije bilo njih, tih i takvih, 
možda b i  obućarska 
industrija, koju su zasnovale 
još predratne Švabe, bile 
apatinski brend.

Kao, da danas vidim te 
“tri štikle”, odnosno po tri 
direktora na smenu. Svi 
radnici su tada sindikalisali. 
Bilo im sve nešto sumnjivo. 
Uzalud. Na kraju, nikom 
ništa.

A ko bi rekao da to može 
tako brzo da se uništi! A ko 
bi rekao da niko ni za šta nije 
odgovarao?

Ma, kako ih nije sramota!

Sofija Pualić Špero
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AKTUELNOSTI

Igor Mirović, predsednik Vlade APV: 
,,Već na proleće očekuje nas veliki broj gradilišta u 

Apatinu.’’

Predsednik Vlade AP 
Vojvodine, Igor Mirović, 
svečano je otvorio u 
Apatinu novi industrijski 
pogon domaće kompanije 
za proizvodnju obuće 
„Insert“, u koji će biti 
uloženo milion evra. U 
njemu je već preko 60 
radnika, a u planu je da se 
početkom 2018. u ovom 
pogonu otvori još oko 
100 novih radnih mesta. 
 
Mirović je rekao da je 
otvaranje novih pogona 
kao što je ovaj u Apatinu 
prava sl ika Vojvodine 

koja se razvija, da ponovo 
postane vodeća u Srbiji. On 
je ukazao na to da će pogon 
u Apatinu omogućiti i da 
Zapadnobački okrug, čiji su 
ekonomski pokazatelji slabiji 
u poređenju sa drugim 
okruzima u Vojvodini, imati 
bolju i zdraviju ekonomiju. 
 

Milan Škrbić, predsednik 
opštine Apatin, rekao je da 
ovakav pogon u Apatinu 
nije otvoren u poslednjih 
20 godina i da je ovo samo 
početak velike borbe 
za nova radna mesta u 
Apatinu.

Borislav Trninić, direktor 
proizvodnje u ,,Insert’’-
ovom pogonu iz Rume, 
upoznao je prisutne sa 
istorijatom kompanije 
i zahvalio Vladi APV i 
lokalnoj samoupravi na 
podršci.

Predsednik Vlade APV, 
Igor Mirović ,  nakon 
s ve č a n o g  o t v a r a n j a 
pogona proizvodnje obuće 

u Apatinu i obilaska istog, 
održao je sastanak sa 
rukovodstvom opštine 
Apatin na kojem je 
dogovoreno je da će 
Pokrajinska vlada pomoći 
izgradnju u Slobodnoj 
industrijskoj zoni,  a koja se 
naslanja na Luku, što bi u 

budućnosti trebalo privući 
što više investitora.

Mirović je u izjavi za 
medije istakao da Apatin 
dobro funkcioniše i 
da ima potenci jala , 
kako privrednog, tako i 

turističkog i dodao da će 
pokrajina ulagati u našu 
opštinu.

- Pokrajinska vlada će 
pružiti svu potrebnu pomoć 
opštini Apatin. Dogovorili 
smo se da pojačamo 
aktivnosti u vezi podsticaja 
za poljoprivrednike, za 
one proizvođače koj i 
ispunjavaju uslove po 
konkursima koje raspisuje 
pokrajina. Deo investicija 
će preuzeti Kancelarija 
za javna ulaganja, a deo 
ćemo planirati u budžetu 
za sledeću godinu. Konkursi 
koje raspisuje pokrajina već 
su spremni, te se nadam da 
će projekti Slobodne zone 
i Luke Apatin u budućnosti 
privući i druge investitore. 
Očekujemo već na proleće 

veliki broj gradilišta u 
Apatinu, rekao je Mirović. 
 
Predsednik opštine Apatin 
Milan Škrbić je istakao 
da je otvaranje „Inserta“ 
veoma značajno za malu 
opštinu poput Apatina, 
te da je ta investicija uz 
podršku pokrajine i lokalne 
samouprave realizovana 
u  v e o m a  k r a t k o m 
vremenskom roku i dodao 
da je za Apatin veoma važna 
izgradnja Slobodne zone 
koja će biti zamajac razvoja 
opštine.

-Definisali smo najvažnije. 
Pored Slobodne zone 
koju smatramo zamajcem 
privrednog razvoja, cilj 
opštine je i rekonstrukcija 
uništenog pristaništa za 
putničke brodove kojim bi 
se Apatin vratio na mapu 
rečnih kruzera kojih pored 
Apatina u toku godine 
prođe oko 800,  a što je 
turistički potencijal naše 
opštine, rekao je Škrbić.
Jelena Kosanović
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Započela izgradnja ispustnog cevovoda na Dunavu

Investicija vredna 12 miliona 

Srpska napredna 
stranka obeležila 
j e  s l a v u 
prepodobne mati 
Paraskeve, Svete 
Petke, zaštitnice 
žena i svetiteljke 
koja je pomagala 
b o l e s n i m a  i 
s i r o m a š n i m a . 
N a k o n 
m o l i t v e n o g 

govora i osveštavanja slavskog kolača apatinskog 
sveštenika Željka Vasića i kuma slave Branka 
Kljajića, druženje članova i simpatizera stranke 
nastavljeno je u sali iznad restorana „Marina“. 
Kumstvo slave 
z a  s l e d e ć u 
godinu preuzeo 
je Stevo Rapaić 
koji je prisutnima 
poželeo dobro 
z d r a v l j e ,  a 
stranci bolji i 
uspešniji rad, te 
da se dogodine 
okupe u još 
većem broju.

S ciljem poboljšanja kvaliteta 
života građana, pored 
velikog broja investicija koje 
je opština Apatin uradila 
i koje su započete tokom 
2017. godine, iz budžeta 
je izdvojeno novih 12 
miliona dinara za izgradnju 
ispustnog cevovoda na 
Dunavu. Ovom investicijom 
biće rešen problem sa 
odvođenjem otpadnih 
voda i ujedno će biti 
izvedene sve neophodne 
predradnje za izgradnju 
budućeg prečistača. 

- Ovih dana se polažu 
cevi na ispustu u Dunav, 
što je zajednički projekat 
Apatinske pivare i opštine 
Apatin. Reč je o investiciji 
v re d n o j  1 2  m i l i o n a 
dinara kojom će biti 
rešen problem otpadnih 
voda Apatina .  Radove 
izvodi preduzeće Potiski 
vodovod iz Horgoša, a rok 
za završetak istih je kraj 
tekuće godine. Sa ovom 
investicijom biće završene 
sve neophodne radnje 
koje opština mora izvesti 
pre izgradnje gradskog 

prečistača otpadnih voda. 
Sredstva za izgradnju 
cevovoda izdvojena su iz 
budžeta opštine Apatin, 
a izgradnju prečistača, za 
koji je izrada projekta u 
toku, finansiraće evropski 
i drugi fondovi, rekao je 
Jevto Milojević, pomoćnik 
predsednika opštine za 
investicije.

Milojević je dodao da će 
se lokalna samouprava 
potruditi da ta sredstva 
obezbedi u naredne 3 do 4 
godine.

- Investici ja izgradnje 
prečistača prevelika je za 
malu opštinu poput naše, 
ali to nas svakako očekuje. 
P ro j e k a t  c e n t r a l n o g 

prečistača svih otpadnih 
voda iz opštine Apatin, a koji 
je ranije bio aktuelan, biće 
revidiran. Razlog je taj što 
prema najnovijim analizama 
i svetskim trendovima, 
svako od naseljenih mesta 
će morati da ima sopstveni 
kolektor i prečistač, fabriku 
za preradu otpadnih voda, 
tako da će Apatin imati 
svoj, a takođe i Prigrevica, 
Kupusina i Sonta. Moja je 
predpostavka da će jedino 
Svilojevo, zbog svoje 

blizine i broja stanovnika, 
biti priključeno budućem 
prečistaču u Apatinu, rekao 
je pomoćnik predsednika 
opštine i za kraj istakao da 
se lokalna samouprava trudi 
da investicijama za koje su 
do sad uspeli da obezbede 
s r e d s t v a  s p r e m n o 
dočekuju nove investitore, 
ali i pokazuju odgovornost 
prema građanima i prema 
prirodnoj okolini.

Jelena Kosanović

OO SNS Apatin obeležio slavu

Kumstvo preuzeo Stevo Rapaić
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Ekskluzivna ispovest žrtve nasilja:

,,Ne budite ptice u kavezu.
Nikada neće biti bolje. Bežite!’’

25. novembra započinje 
16 dana aktivizma protiv 
nasilja nad ženama. U 
pitanju je globalna, svetska 
kampanja koju obeležava 
1.700 organizacija u preko 
100 država sveta. Ovim 
tekstom želimo skrenuti 
pažnju javnosti na to da 
nasilje nije tabu tema i da 
ne treba zatvarati oči pred 
njim. 

Sve je počelo od 
šamara

Jedna od žena koja je 
preživela nasilje ispričala 
nam je da se udala sa 25 
godina i da je na početku 
braka sve bilo u redu. 
Međutim, muž je pio, a ona 
je vodila brigu o dvoje dece 
i domaćinstvu. Onda se 
dogodio prvi šamar. Danas 
je ova žena u Sigurnoj kući.
- Posle prvog napada sam 
odmah otišla kod majke, koja 
je tada bila živa. Međutim, 
on je došao za mnom i hteo 
je da nas napadne obe. Ja 
sam se posle vratila. Prvi 
put me je ošamario, jer 

sam pitala 
zašto je tako 
dugo ostao 
u  kafani , 
ispričala je.
Nasilje se 
n a s t av i l o . 
N izal i  su 
se udarci 
š a k a m a , 
u d a r a n j e 
glavom o 
zid, pa čak i 
u trudnoći, 
pred kraj 

sedmog meseca, dobila je 
udarce nogom u stomak. 
- Osamnaest godina sam 
ostala sa njim, jer je tada 
nasilje bilo tabu tema. 
Prijavljivala sam, policija je 
dolazila, napravi zapisnik, ali 
ništa se ne desi. Tada sam 
dobijala još više batina, jer 
sam ih zvala, priča žrtva. 

Najgore je tek 
usledilo -  napad 

nožem
- Muž je zaključao kuću, 
decu od tri i četiri i po 
godine oterao bez večere 
na spavanje, a onda preda 
mnom oštrio nož kojim 
će da me bode. Popio je 
više od pola litre rakije 
i bensedin. Rekao je da 
će ubiti mene, pa da će 
otići da ubije svoju majku i 
očuha i na kraju sebe. Bio 
je februar, niko nije mogao 
da me čuje. Ćutala sam, 
jer nisam imala izbor. Kada 
su deca zaspala, rekao mi 
je da legnem na krevet 
i pitao me za poslednju 
želju. Ja sam rekla da želim 
da zapalim cigaretu, kako 
bih odložila vreme. Prvi 
ubod sam dobila u nogu, 
četiri centimetra duboko, 
a on je uzeo nož i polizao 
moju krv.  Bila sam u šoku, 
ali nisam plakala, iako me 
on pitao zašto ne plačem. 
Nisam znala šta da radim, ni 
da li ću ga još više razljutiti. 
Ponovo me je pitao za 
želju, ponovo sam zapalila 

cigaretu, a onda je usledio 
drugi ubod u drugu nogu, 
u butinu. Razmak između 
dva uboda je bio oko tri i 
po sata, a za sve to vreme 
sam krvarila i trpela i 
psihičko nasilje, svedoči 
sagovornica.
U neko vreme, trogodišnji 
sin se probudio, a otac ga 
je pustio da izađe. Seo je na 
krevet, počeo da se ljulja i 
da plače. Nije otišao, dok 
ga majka nije zamolila. Muž 
je potom rekao ženi da ne 
zove policiju i legao je da 
spava na krvavi krevet.
- Ja sam se izvukla iz kuće 
i otišla do komšinice. Bilo je 
oko pola 1, otprilike. Previle 
smo rane i dezinfikovale. 
Svekar i svekrva su došli 
po mene, jer sam ih zvala, 
a kod njih je potom došao 
lekar. Njegova majka me je 
sprečila da zovem policiju, 
ali je svekar naterao da ih 
pozove, kaže žrtva.
Odvezli su je na hitnu, a 
deca su dovedena kod 
babe i dede. U stanici je 
dala izjavu, a muža su 
pustili i rekli da se javi 
sutra na meru lečenja od 
alkohola, na koji je tek 

prinudno otišao. Svekrva 
joj je rekla da se vrati kući 
da „neko ne bi ukrao šunku“. 
Muž je ostao na lečenju 21 
dan.
- Kada je izašao, osam 
meseci nije pio i bilo je sve 
u redu. Gajila sam nadu da 
će biti bolje. Ali kada se 

prvi put napio, znala sam 
da je sve pogazio. Živela 
sam sa njim, jer nisam imala 
gde, kaže ova žena.
Napad nožem se ponovio 
nekoliko godina kasnije, 
kada je muž u pola tri 
ujutro probudio žrtvu i 
decu, rekavši „Sada ćete 
gledati horor film uživo“. 
- Gađao me nožem, a 
da nisam skupila noge, 
pogodio bi sina u stomak. 
Kada je otišao da pije vode, 
devojčica je uzela ključ i 
otključala vrata, a ja sam 
pobegla, priča sagovornica. 

Dosta je!
Kada su deca odrasla i 
kada je strah u njoj nestao, 
odlučila je da je dosta. Prvi 
put se odbranila i rekla 
mu da je više nikada neće 
udariti. Napao je makazama, 
a ona je uzela nož iz kuhinje, 
a kada je pokušao da joj 
otme, posekao se i pozvao 
policiju. Oni su mu rekli da 
znaju o čemu se radi i da 
nema smisla što ih je zvao. 
U Sigurnu kuću došla je 
pre nešto više od mesec 
i po dana, a deca su sa 
ocem, koji prema njima, 

kako svedoči žrtva, nije bio 
nasilan.
- Ako imate gde i ako imate 
ikakvu nadu - bežite. Ne 
budite ptice u kavezu. 
Nikada bolje neće biti, 
rekla je ova žena za kraj. 

Aleksandra Kekić

Apatin ne zaostaje za 
državnim prosekom, 
kada je reč o nasilju, pre 
svega, nad ženama.  U 
Sigurnoj kući u Somboru 
bilo je smešteno pet žena 
i šestoro dece iz Apatina. 
Žrtve se teško obraćaju 
za pomoć, pa ih treba 
osnažiti. Jedna od njih 
poručuje: “Bežite!”.

E k s k l u z i v n u 
i s p ove s t  ž r t ve 
nasilja gledaoci 
025info televizije 
i m a ć e  p r i l i k u 
pogledati u nedelju, 
12. novembra, sa 
početkom u 17 sati, 
u okviru emisije 
Nedeljna panorama 

autora Jelene Kosanović. Reprizni termin je ponedeljak, 
13. novembar, od 20 sati. 
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Rezultati već vidljivi

Sonta postala veliko gradilište

Tokom proteklih nekoliko 
meseci Sonta je postala 
veliko gradilište. Sredstvima 
Mesnog samodoprinosa 
koji su Sonćani izglasali do 
2020. godine  članovi Saveta 
Mesne zajednice su odmah 
nakon preuzimanja dužnosti 
krenuli sa realizacijom 
nasleđenog budžeta sa 
ciljem da se što više radova 
obavi dok vremenski uslovi 
to dozvoljavaju. 

- Već na početku smo  
i m a l i  re ko n s t r u kc i j u 
vodotornja, investiciju 
vrednu oko 1,7 miliona 
dinara. Posao je priveden 
kraju tako da Sonćani sada 
imaju kvalitetnu vodu za 
upotrebu, ističe  Dragan 
Radojević, sekretar MZ 

Sonta. Za ovo selo posebno 
su značajni potezi vezani za 
pitanja vodovoda i kapele 
koji su po zakonu prešli 
u nadležnost JKP „Naš 
Dom“. To podrazumeva i 
organizovano odvoženje 
s m e ć a .  N a ko n  v i š e 
decenija je izvršeno 

čišćenje deponije i za sve 
te poslove je izdvojeno oko 
2 miliona dinara. Ovi lepi 
dani pogoduju završetku 
radova na trotoarima za 

koji je planirano 360.000 
dinara sa PDV-om, i kad 
se posao zaokruži Sonta 
će imati oko 200 kvadrata 
novih trotoara. Velika pažnja 
se posvećuje i sportsko 
rekreativnom životu pa 
je  urađena teretana 
na otvorenom i dečije 
igralište sa rasvetom za šta 
je ukupno uloženo oko 1,2 
miliona dinara. 

- U ovom delu nailazimo na 
problem sa neodgovornim 
pojedincima koji  sve 
ovo na  neki  način 
zloupotrebljavaju i lome 
dečije igračke, pa apelujem 
na sve njih  da se potrude 
da se sačuva sve što je 

lepo i dobro za korist sela, 
kaže Radojević. Iz budžeta 
za sport i omladinu je 
izdvojeno 100.000 dinara za 
funkcionisanje fudbalskog 
kluba , priključena je 
struja, zamenjeni tuševi i 
uklonjeno smeće tako da 
sad na fudbalskom igralištu 
su mnogo bolji uslovi za 
bavljenjem sportom mladih. 

- Uređeno je i rukometno 
igralište koje je godinama 
bilo zapušteno, i ja se 
ovom prilikom zahvaljujem 
o s t a l i m  M e s n i m 
zajednicama i članovima 
S N S ,  ka o  i  s a m i m 
meštanima koji su uzeli 

učešće u radnoj akciji 
. Sve je sad ofarbano 
i zaštićeno, a ujedno  
su postavljeni i novi 
koševi. Taj teren smo i 
osvetlili tako da mladi i 
ovde mogu da se bave 
sportom i u večernjim 
satima ,  napominje 
Dragan Radojević . 
Na seoskom groblju 
i kapeli je rešen 
dugogodišnji problem 
nabavkom hladnjaka 
za preminule osobe 
tako da su i u tom delu 
stvoreni normalnij i 
i humaniji uslovi za 
rad. Puno se radilo i 
na uređenju zelenih 

površina, nabavljene su 
nove klupe i kante za 
smeće, a opštem lepšem 
utisku doprinelo je i 
nekoliko akcija košenja 
trave ispred napuštenih 
kuća kojih je dosta u selu.

Prioriteti za narednu 
godinu

Početi su radovi i na 
atmosferskoj kanalizaciji 
što je jedan od prioriteta za 
narednu godinu. U planu 
je uređenje  seoskog 
kupališta,  popularne 
„Bare“, mora se rešiti i 
fekalna kanalizacija, a za 
Sonćane je važan i novi 

Lovački dom koji će se u 
narednom periodu privesti 
nameni. U narednoj godini 
će se akcenat staviti i na 
uređenje prostora zelene 
pijace. 

- Zadovoljni smo urađenim 
za ovaj kratak period, ali pred 
nama je još puno zadataka. 
Drago nam je što imamo 
potpunu podršku lokalne 
samouprave, i samo uz 
nj ihovu pomoć ćemo 
uspeti da odradimo sve 
zacrtano što je  usmereno  
ka boljem i kvalitetnijem 
životu meštana, završava 
Dragan Radojević, sekretar 
MZ Sonta.

Miodrag Baćanov
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Szilágyin 95 éves a vadászat 
– A természet megőrzése a 

vadászat előtt

Otvoren konkurs
,,Za lipu rič 2017’’

N e m  e g é s z  e g y 
évszázada, hogy Szilágyin 
hagyományként szerepel 
a vadászat.Pontossan 
1922-ben alakult meg az 
első vadászegyesület.
Mindeddig az egyesület 
s z ü n e t m e n t e s s e n 
dolgozott ,  ahol  több 
vadászgeneráció váltotta 
e g y m á s t . A  S z i l á g y i 
vadászok saját vadászházzal 
rendelkeznek,  melyet 
önállóan tartanak fenn, és 
az egész falu büszkesége. 
A „Héja” vadász szekció 
elnöke Horvát Alfréd , 

aki gyerekként kezdte a 
vadászatot és már 27 éve 
vadász.

- A szekció jelenleg 23 tagot 
számlál, ami szép szám 
egy ilyen kis falunak mint 
Szilágyi. Nagyon fontossak 

a kisegítőtagok is, akik 
a vadállatok etetésénél 
segédkeznek -  mondta 
Alfréd. Kiemelte,  hogy a 
vadászat nem csak abból 
áll, hogy elővesszük a 
puskát és lövünk, hanem 
a vadállatok  életfeltételeit 
és etetését is biztosítani 
kell, és csak azután jöhet 
a vadászat. Ezeken a 
területeken sok a fácán és 
a nyúl, amelyet vadászunk 
is, de a vadászok feladata 
a kártevők, mint például a 
sakálok és a rókák,  kilövése 
is.   

- A k t u á l i s  a 
vadászturizmus 
is ,  amely a 
v a d á l l a t o k 
s z á m á n a k 
c s ö k k e n é s e 
m i a t t , 
hanyatlófélben 
v a n ,  d e  a 
vadászok száma 
is fokozatosan 
c s ö k k e n , 
jegyezte meg a 
vadász szekció 
elnöke.Kiemelte 
v i s z o n t , 
hogy évente 
S z i l á g y i r a 

látogat több vadászcsoport 
is, főként Olaszországból 
és Ausztriából.A vadászat 
mellett a vadászok dolga 
az állatvilág megőrzése 
is, melyet a vadászok 
erőfeszítései ellenére, az 
emberek által használt 

U povodu manifestacije 
“Šokačko veče 2017 ″ 
Ku l t u r n o  p ro sv j et n a 
zajednica Hrvata “Šokadija” 
iz Sonte objavljuje književni 
natječaj ,,Za lipu rič 2017.’’

Na natječaj se mogu 
prijaviti autori sa do sada 
neobjavljenim pjesmama, 
p isanim neknj iževnim 
di ja lektom hrvatskog 
jezika, šokačkom ikavicom. 
Natječaj je otvoren do 12. 
studenog tekuće godine.

Pjesme u pisanoj formi 
dostaviti na adresu: KPZH 
Šokadija, Vuka Karadžića 
22,  25264 Sonta,  s 

naznakom Za natječaj ili na 
email: ossonta@neobee.
net.

A u t o r i  n a  n a t j e č a j 
mogu prijaviti po jednu 
neobjavljenu pjesmu. 
Ukoliko se šalju poštom, 
pjesme moraju biti tipkane 
na formatu A4. Pjesme 
prispjele na natječaj ne 
vraćaju se autorima. Autor 
prvoplasirane pjesme bit 
će nagrađen umjetničkom 
slikom, a najbolja pjesma 
bit  će pročitana na 
Šokačkoj večeri koja će 
biti održana u subotu, 18. 
studenog 2017. u Sonti. 

vegyszerek, valamint a 
kártevők, mint például a 
sakál, tizedelnek.Mindezek 
mellett a Szilágyi vadászok 
n e m  p a n a s z ko d n a k .
Szeretnek k imenni  a 
természetbe, szeretnek 
társalogni, de hogy sikeres 

lesz-e a vadászat az csak 
a második helyen áll.A 
vadászat mégis szép, nem 
így van?      

Szerző: Miodrag Baćanov

Fordította: Ibojka Guzsvány
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Čestitke nagrađenima!

Ovogodišnje Oktobarske nagrade u znaku humanosti

Tradicionalno, polaganjem 
v e n a c a  n a  s p o m e n 
obeležja, kako u samom 
gradu, tako i u selima 
opštine, obeležen je 24. 
oktobar, Dan oslobođenja 
opštine Apatin.

Istim povodom, u Domu 
kulture je održana svečana 
akademija ,  na kojoj su 
dodel jene Oktobarske 
nagrade. Akademiju je 
otvorio predsednik opštine 
Apatin, Milan Škrbić ,  a 
pored gradskog hora 
, ,Jedinstvo’ ’ ,  zapažen 
nastup su imali i profesor 
Osnovne muzičke škole 
,,Stevan Hristić“ iz Apatina, 
diplomirani klarinetista 
Nandor Kolesar u saradnji 
sa korepetitorom Jelenom 
B o g o v i ć  – 
O ž e g o v i ć , 
profesorkom 
k l a v i r a 
O s n o v n e 
m u z i č k e 
škole ,,Stevan 
H r i s t i ć “  i z 
A p a t i n a ,  a 
koji su izveli 
n e k o l i k o 
n u m e r a 

klasične i popularne muzike.

U okviru akademije 
prikazan je i film pod 
nazivom ,,2017. - Godina 
prekretnica za opštinu 
Apatin’’, koji je govorio o 

svemu onome što 
je obeležilo 2017. 
godinu u apatinskoj 
opštini. 

N a g r a d a  , , 2 4 . 
o k t o b a r ’ ’ , 
i s t a k n u t i m 
p o j e d i n c i m a , 
k o l e k t i v i m a  i 
institucijama, ove je 
godine dodeljena 
u obliku Povelje 
opštine Apatin i uz 

novčani iznos od 50.000, 
dinara. 

Za izuzetna dostignuća 
u  o b l a s t i  p r i v re d e , 
Oktobarska nagrada za 
2017. godinu, pripala je 
preduzeću ,,Melisa farm 
doo’’. U pitanju je preduzeće 
koje uspešno posluje na 
tržištu od 1992. godine, 
čija se direkcija nalazi u 
Apatinu, a proizvodnja u 
Svilojevu. U ime ,,Melisa 

farma’’ nagradu je primila 
Gabrijela Gusman, a ovo 
preduzeće odlučilo je da 
sredstva novčanog iznosa 
Oktobarske nagrade 
pokloni u humanitarne 
svrhe.

Za najbolje postignute 
rez u l t ate  u  o b l a s t i 
s p o r t a  o v o g o d i š n j a 
Oktobarska nagrada 
pripala je dugogodišnjem 
uspešnom sportskom 
radniku i predsedniku FК 
,,BRATSTVOЂЂЂЂЂ” iz Prigrevice, 
čoveku za čije ime se vezuju 

svi uspesi prigrevačkog 
kluba, Goranu Nesvanulici 
Klipiju. Njemu se nagrada 
posthumno dodelila, a 
preuzeo ju je njegov sin, 
Luka Nesvanulica.

Za izuzetna dostignuća 
u oblast i  kulture i 
obrazovanja ove godine, 
s v a k a k o  z a s l u ž n o , 
Oktobarska nagrada otišla 
je u ruke KUD-u ,,Mažoret’’ 
iz Sonte, a preuzeli su 
je  Adam Vidaković , 
predsednik društva, i 
Valentina Zvonar, trener 

naših zlatnih mažoretkinja. 

Oktobarska nagrada za 
2017. godinu za najveći 
d o p r i n o s  u  o b l a s t i 
humanitarnog i socijalnog 
rada dodeljena je Ernstu 
Jegeru, čoveku koji je 
rođen u Prigrevici i koji 
svoje rodno selo posećuje 
dugi niz godina. Donator 
je mnogobrojnih vrednih 
stvari potrebnih za rad 
OŠ ,,Mladost’’, sportskim 
udruženjima u Prigrevici, 
seoskom KUD-u, Mesnoj 
zajednici. I ovog puta 

pokazao je svoju humanost 
na delu, odlučivši da iznos 
od nagrade pokloni upravo 
vrtiću i školi u Prigrevici. U 
Jegerovo ime nagradu je 
primio Boris Mašić koji je 
na akademiji pročitao pismo 
koje je ovogodišnji dobitnik 
O k to b a rs k e  n a g ra d e 
napisao. 
Po završetku svečane 
akademije u Narodnoj 
b i b i o t e c i  , , M i o d r a g 
Borisavljević’’ upriličen je 
koktel za goste i domaćine.

Jelena Kosanović
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U Apatinu održan sajam rukotvorina

Uskoro novi mostovi i 
drugačiji raspored pontona 

na apatinskoj marini

Na inicijativu Udruženja 
g ra đ a n a  , , A p a t i n s ke 
vredne ruke’’, a uz svesrdnu 
pomoć Opštinske komisije 
za rodnu ravnopravnost, 
u Apatinu je održan prvi 
sajam proizvoda kućne 
radinosti pod nazivom 
,,Sunčana jesen’’.

U kulturno umetničkom 
delu manifestacije učešće 
su uzeli članovi starije 

dečije grupe izvođačkog 
ansambla GKUD-a ,,Dunav’’ 
iz Apatina, kao i ženska 
pevačka grupa ,,Etna’’. 

Sajam je otvorila Aleksandra 
P r i c a ,  p r e d s e d n i c a 

Opštinske komisije za rodnu 
ravnopravnost.

Pored vel ikog bro ja 
štandova na kojima se 

Iako je letnja sezona prošla, 
JP za upravljanje putničkim 
pristaništem i marinom 
Apatin i dalje vredno radi. 
Od Ljiljane Krec, vršioca 
dužnosti direktora ovog 
preduzeća saznajemo da 
se na marini postavljaju novi 
mostovi i da će raspored 
pontona biti malo drugačiji.

- Ono što je trenutno u toku, 
to je postavljanje novih 
mostova, a što se radi radi 
sigurnosti samih pontona, 
kao i malo lepšeg izgleda 
same marine, nadam se na 
zadovoljstvo svih korisnika. 
Takođe, radi se na tome da 
se pumpa na vodi ponovo 
stavi u funkciju, a što je od 
izuzetne važnosti za rad 
marine, rekla je Krecova.

A p a t i n s k a  m a r i n a 
pobrinula se i za sav 
mobilijar koji je tokom 
l e t n j e  s e z o n e  b i o 
postavljen na gradskoj 
plaži.

- Odlukom Opštinskog 
veća, sav mobilijar sa 
plaže dodeljen je našem 
preduzeću na upravljanje, 
te smo se, u skladu sa tim, 
pobrinuli da sklonimo sve 
što je bilo na plaži, propisno 
uskladištimo, kako bi bilo 

zaštićeno od vremenskih 
uslova i  spremno za 
korišćenje i u narednim 
sezonama, istakla je Ljiljana 
Krec.

J. Kosanović

mogao videti i kupiti veliki 
broj proizvoda kućne 
radinosti, u okviru ,,Sunčane 
jeseni’’ organizovano je 
i takmičenje u lupanju 
belanaca, a na kraju sajma 
za goste izlagače i druge 
učesnike organizatori su 
pripremili ručak, domaći 

pasulj sa suvim mesom.
Iz Udruženja građana 
,,Apatinske vredne ruke’’ 
kažu da su zadovoljni kako 
je sve proteklo, te izražavaju 
nadu da će sajam prerasti u 
tradiciju.

J. Kosanović
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Telefon za informacije:
025/ 779 - 706

POMENI I OGLASI

Osmogodišnji pomen Sećanje

S tugom i poštovanjem čuvamo uspomenu 
na Tebe, na tvoju dobrotu, plemenitost i 
ljubav koju si nam nesebično darivala.

Tvoj dragi lik večno će ostati u našim srcima.

Sin Bato, ćerka Anka, snaja Stojanka i zet 
Perica.

Unuke Biljana i Milica sa porodicama.

Stoji Miljanović
1923. - 2009.

Stoja Miljanović
1923. - 2009.

Potrebni diplomirani farmaceuti i farmaceutski 
tehničari.

Kontakt telefon: 025/772 755

Kupujem trubu nemačkog proizvođača.
Kontakt telefon: 025/ 777 517

Izdajem jednoiposoban nenamešten stan u centru 
Apatina.

Kontakt telefon: 025/775 731

Prodajem cement, kreč, krovnu foliju i staru ciglu.
Kontakt telefon: 063/1934 929

Prodajem lepo očuvana “Bertoni” dečija 
blizanačka kolica, veoma povoljno.

Kontakt telefon: 060/3120 444

Prodajem kuću u Apatinu u ulici Marka Oreškovića 
89. Kuća se nalazi na placu od 900 m2.

Kontakt telefon: 062/774 246

Prodajem bundu od prave kože sa krznom. 
Izuzetno topla i elegantna.

Kontak telefon: 062/476 578

Idući broj 025info 
nedeljnika biće u 

prodaji 23. novembra 
2017. godine. Vaše 

pomene i male oglase 
možete dostaviti 
najkasnije do 20. 

novembra, do 12 sati, na 
adresu Petefi Šandora 

57, Apatin.
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Četrdesetodnevni pomen

Pitanje bez odgovora zašto i kako bez tebe. Bio si 
tatin ponos i snaga, mamino sunce i nada. Sada 
si sa anđelima, anđele naš. Počivaj u miru i neka 

ti je večna slava.
Hvala svima koji su izrazili saučešće, položili 

cveće i ispratili Andriju na večni počinak.

Voljeni brate, možda se nedostajanje i ne 
može izmeriti, ali mi tačno znamo koliko 
nam nedostaješ. Voljeni nikad ne odlaze.

Neutešni tata Andraš i mama Ljiljana

Neutešna sestra Jadranka, zet Dragoljub, 
sestrići Ilija i Anja i prija Dušanka

Andriji Horvatu
1975. - 2017.

1975. - 2017.

Andrija Horvart
1975. - 2017.

 

Tvoja Ljubica!

Jablanu

Ne pitaj kolika tuga 
moЂže da se izdrži.
Ne pitaj koliko treba 
da se suza ne pusti,
a bol nadolazi, želja 
želju sustiže... Puštam 
da prolazi, ali ne ide...

Obaveštavamo rodbinu, prijatelje i poznanike 
da u subotu, 18.11.2017. godine u 11 sati,  
na Gradskom groblju u Apatinu dajemo 

četrdesetodnevni pomen našem dragom

Tetka Leksa, teča 
Dušan, sestra 

Anka i Ljiljana sa 
porodicama

Tvoja porodica

 

Uvek si u našim 
mislima.

Dok živimo mi, 
živećeš i Ti u našim 

srcima.

Sveto ZuberAndrija Horvat

SećanjeČetrdesetodnevni 
pomen

1948. - 1998.1975. - 2017.



09.11.2017.str. 12

www.025info.rs

RED VOŽNJE

06,00 09,00 11,30 12,30 13,30 14,30 18,35 19,30

RDŠ radni dan RDŠ RDŠ RDŠ radni dan RDŠ RDŠ

Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin

05,00 06,15 07,00 09,45 11,40 12,40 13,40 19,40

svaki dan RDŠ radni dan radni dan RDŠ RDŠ RDŠ RDŠ

Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin Apatin

5,15 6,30 7,05 7,30 8,00 10,15 11,30 12,00 13,00 14,00

svaki dan radni dan svaki dan radni dan svaki dan svaki dan svaki dan RDŠ svaki dan radni dan

Aerodrom Aerodrom Kupusina Aerodrom Aerodrom Aerodrom Aerodrom Kupusina Kupusina Kupusina

6,00 6,30 7,30 9,00 9,45 11,00 11,30 12,30 13,30 14,30

radni dan svaki dan svaki dan radni dan svaki dan svaki dan RDŠ svaki dan radni dan radni dan

Kupusina Kupusina Aerodrom Aerodrom Kupusina Aerodrom Kupusina Kupusina Aerodrom Kupusina

PRIGREVICA - SOMBOR

APATIN - PRIGREVICA

PRIGREVICA - APATIN

SOMBOR - PRIGREVICA

SOMBOR - APATIN

APATIN - SOMBOR
VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

VREME POLASKA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

REŽIM RADA

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

SAOBRAĆA PREKO

15,30 17,30 19,00 20,00 21,00

svaki dan svaki dan svaki dan RDŠ svaki dan

Aerodrom Aerodrom Kupusina Kupusina Kupusina

15,00 15,30 17,00 18,35 19,30 20,30 22,30

svaki dan radni dan svaki dan svaki dan RDŠ svaki dan radni dan

Aerodrom Kupusina Aerodrom Aerodrom Kupusina Kupusina Aerodrom

06,00 06,35 06,50 09,30 11,00 12,05 13,05 14,15 15,15 18,00 19,15 20,00

svaki dan radni 
dan

radni 
dan svaki dan RDŠ svaki dan radni 

dan svaki dan radni 
dan RDŠ RDŠ radni 

dan

Banja 
Junaković

Banja 
Junaković

Banja 
junakovic

Banja 
Junaković

Banja 
Junaković

Banja 
Junaković

Banja 
Junaković

Banja 
Junaković
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Informacije:
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KULTURA I OBRAZOVANJE

Raspisan konkurs za dodelu stipendija studentima sa 
teritorije opštine Apatin

Uspešna promocija Gladićeve knjige
na Međunarodnom sajmu u Beogradu

Opština Apatin raspisala je konkurs za dodelu studentskih 
stipendija u iznosu od po 7.000 dinara mesečno, studentima 
sa prebivalištem na teritoriji opštine Apatin za školsku 
2017./2018. godinu.

Pravo učešća na konkursu imaju studenti koji nisu korisnici 
neke od stipendija koju dodeljuje opština Apatin, AP Vojvodina 
ili Republika Srbija, i koji ispunjavaju sledeće opšte uslove:

-da su državljani Republike Srbije,

-da imaju prebivalište na teritoriji opštine Apatin,

-da su redovni studenti, tj. da nisu obnovili godinu studija iz 
prethodne školske godine,

-da su studenti od 1. do 6. godine osnovnih studija na fakultetu ili višoj školi, ili studenti od 1. do 2.  godine diplomskih 
akademskih studija (tzv. master) ili doktorskih studija, a koji imaju sedište, odnosno odeljenje, isključivo na teritoriji 
Republike Srbije, ali van Zapadnobačkog okruga, da nisu apsolventi, odnosno studenti tzv. produženog statusa.

Pored osnovnih, studenti koji konkurišu za stipendiju opštine Apatin u školskoj 2017./2018. godini, moraju da 
ispune i posebne uslove, i to:

1. Studenti prve godine osnovnih studija da su:

– redovni studenti svih visokoškolskih ustanova sa sedištem na teritoriji Republike Srbije, koji imaju sedište, odnosno 
odeljenje van Zapadnobačkog okruga, i koji upisuju prvi put prvu godinu fakulteta, a čiji je zbir proseka ocena tokom 
četvorogodišnjeg školovanja veći od 17,00.

2. Studenti od 2. do 6. godine osnovnih studija na fakultetu ili višoj školi, ili studenti od 1. do 2. godine diplomskih 
akademskih studija (tzv. master), da:

– nisu u radnom odnosu, čije školovanje se finansira iz budžeta Republike Srbije, koji su prema nastavnom programu 
visokoškolske ustanove na kojoj studiraju položili ispite iz predhodne godine, i postigli ukupnu prosečnu ocenu najmanje 
8,00 (osam).

3. Studenti doktorskih studija sa sedištem na teritoriji Republike Srbije, koji imaju sedište, odnosno odeljenje van 
Zapadnobačkog okruga.

Uz prijavu na konkurs, kandidati su dužni da dostave određenu dokumentaciju, a za sve dodatne informacije mogu 
se obratiti u prostorijama Opštinske uprave opštine Apatin, gde se i predaju prijave za konkurs (kancelarija br. 8), 
zaključno sa 15. novembrom 2017. godine.

Nepotpune i neblagovremene zahteve komisija će zaključkom odbaciti, a zahteve studenata koji ne ispunjavaju uslove 
predviđene Odlukom o stipendiranju studenata, komisija će rešenjem odbiti kao neosnovane.

U okviru 62. Međunarodnog 
sajma knjiga u Beogradu 
promovisana je knjiga ljubavne 
poezije Apatinca Dušana 
Gladića. Knjiga nosi naziv ,,Dok 
krišom mirišem tvoje rame’’, a 
izdavač je ,,Bernar’’ iz Beograda. 

Na promociji su o samoj knjizi, 
kao i o višeslojnom stvaralaštvu 
Dušana Gladića, govorili  urednici 
Izdavačke kuće , ,Bernar’ ’ 
Nikola Drobnjaković i Boško 
Milosavljević. Stihove su kazivali 
glumci Ivana Čivčija i Miljan 
Prljeta.

Podsećanja radi, recezenti knjige 

bili su Pero Zubac i prof. Snežana 
Milosavljević, dok je korice uredio 
akademski slikar Nino Kusturica.

Promocija Gladićeve knjige ,,Dok 
krišom mirišem tvoje rame’’ 
pred apatinskom publikom će 
biti održana 17. novembra, sa 
početkom u 18 sati, u velikoj sali 
Opštinskog kulturnog centra. 
Osim urednika Izdavačke kuće 
,,Bernar’’, na ovoj promociji će 
učestvovati i prof. Snežana 
Milosavljević, profesori OMŠ 
,,Stevan Hristić’’ iz Apatina, 
orkestar ,,Dunavski biseri’’, kao i 
drugi gosti iznenađenja, prijatelji 
autora, Dušana Gladića. 
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 Održan  10. “Apatinski pobednik”

Promocija nove generacije 
karatista

Briljantna Marina Gajčin:

Evropsko srebro u Apatinu

Futsal liga:

Preokret u Novom Sadu
Pikado:

Trijumf Ferenca u Mađarskoj

SPORT

U godini retkog jubileja, 
40 godina rada Karate 
kluba “Partizan” održan 
je 10. po redu “Apatinski 
pobednik”, turnir u grupi 
onih sa najboljim rejtingom 
u Srbiji. Ovogodišnji skup 
najboljih mladih karatista 
Srbije I Republike Srpske 
je to i potvrdio. Apatin je 
istinski bio centar karate 
sporta u Srbiji, a ove godine 

se okupilo rekordnih 
380 najtalentovanij ih 
takmičara iz 20 klubova. 
Kvalitet više ovom turniru 
je dao uigran tim najboljih 
sudija koji su odradili svoj 
posao na opšte zadovoljstvo. 

Pobednik turnira je klub iz 
Doboja, a drugi ekipno je 
KK Teslić. Na trećem mestu 
po broju osvojenih bodova 
je Mladost iz Odžaka, a 
prijatno iznenađenje u 
žestokoj konkurenciji je 
četvrto mesto domaćina. 
I na ovaj način je potvrđen 
kvalitetan rad sa jednom 
n o v o g  g e n e r a c i j o m 
apatinskog karatea koji 

već najavljuju da stupaju 
na staze svojih uspešnih 
sugrađana iz prethodnih 
generacija. Održavanje 
ovog uspelog kvalitetnog 
turnira podržala je SO 
Apatin.

Na upravo završenom 
seniorskom prvenstvu 
Evrope u šahu koje je 
održano u Grčkoj na Kritu, 
apatinska šahistkinja Marina 
Gajčin je osvojila srebrnu 
medal ju  po jedinačno 
u ženskoj konkurenciji 
na petoj tabli. Ona je u 
poslednjem kolu remizirala 
i prvenstvo je završila sa 
5,5 poena iz 6 partija. Ovim 
rezultatom Gajčinova je 
svoj reprezentativni debi 
medju seniorima završila 
kao najuspešniji član 
reprezentacije Srbije u 

obe konkurencije i osvojila 
je jedinu medalju za Srbiju. 
Iako je na ovaj šampionat 
po  trenutnom rejtingu 
otišla kao rezerva, Marina 
Gajčin je strpljivo čekala 
svoju šansu i u potpunosti je 
iskoristila. Priliku da nastupi 
dobila je u trećem kolu, i od 
tada do kraja šampionata 
odigrala šest partija bez 
poraza, čime je sebi širom 
otvorila vrata državnog tima 
za predstojeća najveća 
svetska takmičenja.

M.Baćanov

U šestom kolu prvenstva 
Futsal l ige Vojvodine 
ekipa Apafutsala je na 
gostovanju u Novom Sadu 
doživela četvrti poraz 
ove sezone. Utakmica je 
imala dva sasvim različita 
poluvremena, i na kraju je 
domaća Kruna upisala nove 
bodove na svoj konto. Prvo 
poluvreme je bilo u znaku 
Apatinaca koji su dva puta 
vodili golovima Paunovića 

i  D e l i ć a , 
pa se na 
odmor otišlo 
vod js tvom 
gostiju (2:1). 
U nastavku 
p o t p u n o 
d r u g a č i j a 
s l i k a  n a 
terenu ,  a 
p r e l o m n i 

trenutak utakmice je bilo 
iskl jučenje apatinskog 
golmana Kesića. Domaćini 
su iskoristili ovaj momenat 
da sa nekoliko brzih akcija 
preokrenu rezultat i na kraju 
zabeleže visoku pobedu. U 
narednom kolu Apafutsal 
dočekuje Tisu iz Novog 
Bečeja, a utakmica se igra 
u petak sa početkom u 20 
sati. Ulaz je slobodan.
M.B.

Apatinac Oliver Ferenc 
je trijumfovao na turniru 
Hungary masters 2017. 
koji je u nedelju održan u 
Madjarskoj. Ovo je turnir iz 
prve kategorije u kalendaru 
s v e t s k e 
P i k a d o 
f e d e r a c i j e 
što potvrdjuje 
visok renome 
n a š e g 
sugradjanina u 
krugu najboljih 
pikado igrača 
s v e t a .  U 
polu f inalu 
je  pobedio 
Holandjanina 
J e f f r e y a 
Sparidaansa 

rezultatom 5: 3 a u finalu 
je savladao Škotlandjanina 
Denisa Watta s ubedljivih 
6:1.

M.B.
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 Bratstvo – Železničar 2:0

Havarija „Želje“ kraj 
prigrevačke pruge

Dunav – Radnički  76:54

Šuput naštelovao haubice

 Kuglanje

Derbi sezone u Banji

SPORT

I u proteklom kolu Srpske 
lige Vojvodina fudbaleri 
Bratstva su na svom 
terenu odigrali po receptu 
na koji su njihovi navijači 
već godinama navikli . 
Teren stadiona „Goran 
Nesvanulica-Klipi“ ostaje 
„klizav“ za goste, a tako je 
bilo i sa timom iz Pančeva. 
„Železničar“ je zaribao 
na prigrevačkoj pruzi. 
Sve je rešeno u prvih 45 
minuta igre, a Vuković je 
postao fatalan za goste. 
Učestvovao je kod oba 
pogotka i u samoj završnici 

pogodio  prečku .  Uz 
dominaciju domaćina od 
prvog sudijskog zvižduka 
na gol se čekalo 33 minuta.  
Vuković je napravio prodor 
ka protivničkom golu, i 
tom prilikom „promešao“ 
gostujuću odbranu. U 
šesnaestercu je pronašao 
Švelju koji je odmah loptu 
spustio do Stamenkovića. 
Efektan udarac upućen ka 
golu gostiju smestio je loptu 
u nebranjeni deo mreže. 
Poneti ovim pogotkom 
Prigrevčani su nastavili sa 
napadima i već u 42.minutu 

Od starta prvenstva 
bilo je samo pitanje 
trenutka kad će „krenuti“ 
apatinskim košarkašima. 
Taj trenutak je došao u 
šestom kolu prvenstva 
Prve regionalne lige protiv 
Radničkog iz Kovina. Iako 
je ovo bio susret dva tima 
sa začelja na terenu se to 
nije moglo primetiti. Oba 

tima su krenula agresivno 
i borbeno pa je i rezultat 
u tom period bio “na 
vagi”, ali je prva četvrtina 
pripala domaćinu sa 
minimalnih 21:17. Kako je 
utakmica odmicala sve 
su bili vidljiviji rezultati 
rada trenera Predraga 
Š u p u t a  s a  t i m o m 
proteklih dana. Cela ekipa 
je delovala sigurnije i 

uigranije što je od plus 8 
na poluvremenu (38:30) 
dovelo do plus 19 (63:44) 
na kraju treće četvrtine. U 
utakmici protiv Kovinaca 
svi su opravdali minutažu, 
a bolji od ostalih bili su 
Genal I Perlić. Nakon 
početne serije poraza 
ulazak u formu košarkaša 
Dunava dolazi u pravom 

trenutku jer sledi  još 
jedna utakmica sa timom 
“iz donjeg društva”.  

Oni gostuju u Pančevu 
ekipi Kris Kros koja za 
sada ima jednu pobedu 
kao i Apatinci. Bodovi 
sa ovog gostovanja bi 
mnogo značili u nastavku 
prvenstva. 

M. Baćanov

U proteklim kolima kuglaši 
Apatina  voljom žreba 
bukvalno idu iz derbija u 
derbi i tako sami odlučuju 
o svojoj sudbini. Do sada 
su uspešno prelazili sve 
prepreke i s razlogom su 
trenutno najbolji tim lige. U 
prošlom kolu su prebrodili 
n a j t e ž e  g o s t o v a n j e 

ove jeseni u prvenstvu 
Prve lige – Vojvodina. 
Na zahtevnoj kuglani  u 
Kljajićevu oni su u derbiju 
kola savladali somborski 
Vihor sa 30 čunjeva razlike 
(3308:3278). Apatinci su 
dobro počeli, i nakon četiri 
para imali vodđstvo od 3:1. 
Sama završnica je donela 
mnogo neizvesnosti ali je 
zaliha stečena u početku 
utakmice presudila u korist 

apatinskog prvoligaša koji 
je ovom pobedom  i dalje 
prvi na tabeli, i korak bliže 
tituli polusezone. Na ovoj 
utakmici učinak kuglaša 
Apatina je bio:  Majstorović 
552, Stojšić 557, S.Jovanić 
577, Bagi 553, Đ.Jovanić 
561, Štulić 508. Poene za 
Apatince su osvojili Stojšić, 

S t r a h i n j a 
Jovanić i Bagi.
Ta k m i č a r s k i 
r i t a m  n e 
d o z v o l j a v a 
veće anal ize 
i l i  opuštanje 
je r  je  pred 
Apatincima još 
veće iskušenje. 
N a  k u g l a n u 
„ J u n a k o v i ć “ 
dolazi  trenutno 
n a j o z b i l j n i j i 

konkurent Apatincima za 
prvo mesto, drugoplasirani 
Dunav iz Bačke Palanke. 
Apatin na prvoj poziciji 
trenutno ima 14 bodova, 
tri više od svog narednog 
protivnika. U slučaju pobede 
apatinski kuglaši bi stvorili 
zavidnu bodovnu razliku za 
drugi deo sezone. Utakmica 
u nedelju 12.novembra 
počinje u 16 sati.

2:0. Vuković je izveo korner, 
pravo na glavu Ivanovića 
kojem nije bilo teško da 
postigne i drugi pogodak 
za svoj tim. U drugom 
poluvremenu domaći 
napadali, gosti se branili 
i tako do same završnice 
kad je Vuković mogao da 

začini trećim pogotkom, 
ali je loptu zaustavila 
prečka. Prigrevčani su 
četvrti na tabeli, a ovog 
vikenda igraju i sa drugim 
pančevačk im t imom. 
Gostuju drugoplasiranom 
Dinamu.

M. Baćanov
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